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Abstract (en)
An automatic circuit breaker has a moving switching link (5) on which a supporting lug (4) is arranged which can pivot with respect thereto. The
supporting lug (4) supports a latch bearing (6) and a latch (3) (which can be latched to one another) such that they can pivot. The latch (3) is
coupled to an operating knob (1) via a clip (bracket) (2). The bearing (7) for the latch (3) on the supporting lug (4) can be used to operate a contact
position indicator (8) and a further switching link. The supporting lug (4) improves the tripping behaviour of the automatic circuit breaker, since the
latch bearing (6) and the latch (3) are not mounted directly on the switching link (5), so that the switching link (5) is relieved of load. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Selbstschalter besitzt eine bewegliche Schaltbrücke (5), an der eine gegenüber dieser verschwenkbare Trägerlasche (4) angeordnet ist.
Die Trägerlasche (4) trägt verschwenkbar eine Klinkenauflage (6) und eine Klinke (3), die miteinander verrastbar sind. Die Klinke (3) ist über
einen Bügel (2) mit einem Betätigungsknopf (1) gekuppelt. Die Lagerung (7) der Klinke (3) an der Trägerlasche (4) kann zum Betätigen eines
Kontaktstellungsanzeigers (8) und einer weiteren Schaltbrücke herangezogen werden. Durch die Trägerlasche (4) wird das Auslöseverhalten des
Selbstschalters verbessert, da Klinkenauflage (6) und die Klinke (3) nicht unmittelbar an der Schaltbrücke (5) gelagert sind, so daß die Schaltbrücke
(5) entlastet wird. <IMAGE>
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